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Školní fórum

Členové našeho školního parlamentu se zúčastnili Školního fóra 2024.

Zdravé město Dačice a ZŠ J. A. Komenského Dačice uspořádaly pro žáky setkání v rámci Školního fóra 2024.
Členové školního parlamentu se sešli a diskutovali nad otázkami Co se vám líbí a co byste chtěli zlepšit v
naší škole a v našem městě? Za účasti paní ředitelky a pana starosty bylo vybráno 2× 10 prioritních návrhů
na zlepšení pro školu a pro město. Tyto návrhy teď projdou celoškolní anketou. 
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